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Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning, Box 81, 121 22 Johanneshov 
Slakthusplan 4, Tfn: 08-508 14 000, e-post: eav@stockholm.se 

Sammanträde torsdag den 27 september  kl. 18:30-19:45 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning, Slakthusplan 8 A   

Ledamöter Ersättare 

Ulf Walther (S) ordf 

Gustav Johansson (M) vice ordf. 

Jimmy Lindgren (S) 

Gisela Norman (S) 

Ola Gabrielson (MP) 

Fotios Stathis  (MP) 

Lars Sterneby (V) 

Henrik Virro (M) jäv § 16 

Erika Wing (M) 

Kristiina Katajikko (M) t.o.m. §15 

Urban Rybrink (L) 

  

 
Tjänstgörande ersättare  

Halahen Zaidane (S) 

Björn Wredberg (M)  

Camilla Hane (M) från § 16  

Peter Backlund (L)från § 16 jäv §§23-24 

Christina Peterson §§23-24 

 
 

  

Oskar Rosén (S) 

Sonja Wallbom (V) 

Lisa Palm (Fi) 

Camilla Hane (M) 

Christina Peterson (C) 

Claes Karlsson (KD) 

  

 

 
Tjänstemän 

Lena Lundström Stoltz, stadsdelsdirektör, Gunilla Ekstrand, Jeanette 

Holmqvist, Leif Kananen, Veronica Starck, Karin Åberg, 

avdelningschefer, Pierre Persson Fredrik Karlsson, enhetschef 

Personalföreträdare 

Camilla R Nilsson, Kommunal 

Sandra Heinonen Engbusk, Lärarförbundet  
 
Justering  2018-10-02 

Sekreterare 

Inga-Karin Mellberg 

Ordförande Vice ordförande 

Ulf Walther (S)  Gustav Johansson (M) 
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§ 1  

Val av justerare och dag för justering 

Nämnden utsåg ordföranden Ulf Walther (S) och vice ordföranden 

Gustav Johansson (M) att justera dagens protokoll. Ordföranden 

meddelade att justering sker tisdag den 2 oktober 2018. 
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§ 2   

Fastställande av dagordning 
 

Den utsända dagordningen godkändes. 
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§ 3  

Inrätta ett elljusspår för löpning nära Högdalen – svar på 
medborgarförslag  

Stadsdelsnämndens beslut 
 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 

 

 
Ärendet 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har mottagit ett 

medborgarförslag om att uppföra ett elljusspår i anslutning till 

Högdalstoppen i Högdalen. Förslagsställaren tror att spåret kan bidra 

till att göra området mer attraktivt och att löpning och promenader är 

billiga motionsformer.  

 

Förvaltningen har inom ramen för det lokala utvecklingsprogrammet 

pekat ut Högdalstopparna och området däromkring som en plats i 

behov av utveckling. Förvaltningen arbetar tillsammans med 

idrottsförvaltningen, exploateringskontoret, stadsbyggnadskontoret, 

Farsta stadsdelsförvaltning och trafikkontoret med att utveckla 

Högdalstopparna och tar med sig förslaget om elljusspår i den 

fortsatta planeringen.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 28 augusti 2018. 

Dnr 448-2018-1.2.4. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 4   

Vatten till Perssons betong – svar på medborgarförslag 

Stadsdelsnämndens beslut 
 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget 

 

 

 

 

Ärendet 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har mottagit ett 

medborgarförslag om att uppföra en vattenledning till festplatsen 

Perssons betong i Rågsved. Förslagsställaren vill att Stockholms stad 

ordnar en vattenkoppling på festplatsen med anledning av det stora 

Valborgsmässofirandet som äger rum där varje år och även andra 

stora evenemang.  

 

Förvaltningen ställer sig till positiv till förslaget och instämmer i att 

det föreligger ett behov av en mer permanent lösning för vatten vid 

Perssons betong. Förvaltningen föreslår att sommarvatten kopplas in 

vid Snösätra norra koloniområde. Detta möjliggör vatten under 

perioden maj till september. Förvaltningen utreder detta närmare och 

återkommer med tydligare besked innan nästa säsong. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 28 augusti 2018 

Dnr 1.2.3.-585/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 5   

Utegym i Lindeparken – svar på medborgarförslag 

Stadsdelsnämndens beslut 
 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget 

 

 

 

 

Ärendet 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har mottagit ett 

medborgarförslag om att uppföra ett utegym i Lindeparken med 

anledning av de nya bostäder som ska byggas i området. 

 

Förvaltningen arbetar tillsammans med stadsbyggnadskontoret och 

exploateringskontoret med att programmera friytorna i området runt 

Bolidenplan med anledning av den omfattande exploatering som 

området ska genomgå. Förvaltningen utreder olika möjliga alternativ 

för Lindeparken och tar med förslaget om utegym i den fortsatta 

planeringen.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 28 augusti 2018. 

Dnr 1.2.3.-535/2018 

 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 6   

Tertialrapport Tertial 2 2018 för Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsnämnd  

Stadsdelsnämndens beslut   
 

1. Tertialrapport 2, 2018 med bilagor godkänns och överlämnas till 

kommunstyrelsen. 

2. Budgetjustering begärs hos kommunstyrelsen med 0,9 mnkr för 

avveckling av förskola och förtidsuppsägning av lokal för öppen 

förskola. 

3. Budgetjustering begärs hos kommunstyrelsen med 0,6 mnkr för 

faktiska kostnader för kommunalt bostadsbidrag för personer med 

funktionsnedsättning. 

4. Budgetjustering begärs hos kommunstyrelsen med 1,1 mnkr för 

förbättrings- och skötselåtgärder av Rågsveds naturreservat. 

5. Budgetjustering begärs hos kommunstyrelsen med 0,3 mnkr för 

klimatinvesteringar. 

6. Budgetjustering begärs hos kommunstyrelsen med 4,8 mnkr för 

trygghetsskapande åtgärder. 

7. Budgetjustering begärs hos kommunstyrelsen med 0,7 mnkr för 

täckning av kostnader i samband med arbete med utsatta EU-

medborgare. 

8. Budgetjustering begärs hos kommunstyrelsen med 0,6 mnkr för 

ränta vid investeringsprojekt. 

9. Omslutningsförändringar om 59,7 mnkr godkänns. 

10. Beloppsgräns för periodiseringar (interimsbokföring), fastställs till 

ett belopp om 20 000 kr och mer. 

11. Paragrafen justeras omedelbart. 

 
 
Ärendet 
Förvaltningen bedömer att kommunfullmäktiges fyra inriktningsmål 

kommer att uppfyllas helt.  

Ett Stockholm som håller samman 

Ett klimatsmart Stockholm 

Ett ekonomiskt hållbart Stockholm 

Ett demokratiskt hållbart Stockholm 
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Årsprognosen visar ingen avvikelse mot budget efter 

resultatöverföring. Före resultatöverföring är prognosen ett underskott 

om 6,7 mnkr. För investeringar redovisas en budget i balans. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 17 september 2018 

 Dnr 1.2.1-704/2018. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

 

 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Gustav Johansson m.fl. (M), ledamoten  

Urban Rybrink (L) 

”Vår stadsdelsnämnds främsta syfte är att ge alla människor som bor 

här möjlighet att själva kunna forma sina liv, genom att ge våra barn 

en bra förskola och trygg uppväxt, våra äldre en omsorg med 

värdighet och respekt för deras självbestämmande, och en socialtjänst 

som finns till för den som behöver andras stöd. För detta krävs att det 

finns en tillräcklig finansiering för en välfärd med kvalitet, och att 

pengarna används effektivt. Får vi möjligheten att ta makten efter 

valet 2018 kommer politiken att få en annan inriktning.  

Vår stadsdel är en bra stadsdel att leva i, men det är ingalunda så att 

det inte finns utmaningar, Därför blir det starkt missvisande med de 

fluffiga mål/visioner där ofta 100% måluppfyllelse anges, trots att vi 

vet att t ex att målet ”Alla flickor och pojkar i Enskede-Årsta-Vantör 

har jämlika uppväxtvillkor och goda möjligheter till utveckling samt 

lärande” långt ifrån stämmer med verkligheten. Om vi får möjligheten 

att styra måste vi tillsammans arbeta fram andra och mer realistiska 

mål som bättre överensstämmer med människors allmänna 

föreställningar vad målen står för. 

En del siffror och utvärderingar i Tertialrapport 2 ger anledning att bli 

bekymrad. Förskolan har under lång tid haft strålande siffror för 

nöjdhet, men sjunker nu. Det går inte att uttyda varför, men en 

förklaring kan vara att färre barn går deltid i förskolan efter införandet 

av den ofinansierade reformen av rätt till heltid för alla barn. Vi 

kommer fortsätta att arbeta för en attraktiv förskola med hög kvalitet 
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och att vända på alla stenar för att nå de högre nöjdhetssiffror vi varit 

vana vid under lång tid. 

 

Andra mål som sägs uppfyllas 100% är att ”Stockholm är en 

företagsvänlig stad” och ”Företag väljer att etablera sig i 

stadsdelsområdet”. Samtidigt vet vi att Stockholm har sjunkit som en 

sten när företagen själva har fått ange om Stockholm är 

företagsvänligt eller inte. Dessutom vet vi att många större företag har 

flyttat från söderort till centrala delar eller norrort, nu senast 

Stockholmsmässans planer på flytt från Älvsjö. Risken finns att 

Söderorts alla förorter blir än mer av sovstäder, och de kvalificerade 

jobben hamnar i Norrort med ökad pendling och därmed negativ 

miljöpåverkan som följd. Vi vill på allvar arbeta för att bostäder och 

olika typer av arbetsplatser ska spridas över Stockholm, vilket också 

bidrar till en mer hållbar utveckling.  

 

Det är ett bekymmer att energianvändningen ökar i förvaltningen. 

Förklaringen är att förvaltningen växer och behöver ta nya lokaler i 

anspråk. Detta är en utmaning, och vi tror att mer av samordning och 

energisparåtgärder kan göra att målet kommer att kunna nås, men 

kanske inte i år. 

 

Vi vill fortsätta att värna kärnverksamheterna. Framöver bör mindre 

angelägna satsningar och projekt stå tillbaka för att klara höga 

ambitioner i välfärden, utan skattehöjningar som hotar jobb och 

företagande men som samtidigt leder till en hållbar utveckling i 

stadsdelen. ” 

 

 

Ersättaryttrande 
Ersättarna Christina Peterson (C), Claes Karlsson (KD) instämde i det 

särskilda uttalandet från (M),(L) 
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§ 7   

Riktlinjer för uthyrning av lokaler i Östberga kulturhus 

Stadsdelsnämndens beslut 
 

1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner   riktlinjer för 

uthyrning av lokaler i Östberga kulturhus i enlighet med 

tjänsteutlåtandet. 

2. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd delegerar rätten att 

besluta om att hyra ut lokal i Östberga kulturhus och att teckna 

hyresavtal med anledning av detta till stadsdelsdirektören. 

3. Paragrafen justeras omedelbart  

 

 

Ärendet 
Östberga kulturhus invigdes i början av september i år. Boende i 

staden och olika aktörer ska ha möjlighet att hyra lokaler i huset. För 

att förvaltningen ska kunna hyra ut lokaler i Östberga kulturhus och ta 

ut en hyresavgift för detta behövs riktlinjer att förhålla sig till.  

Föreningar, boende i staden, kommersiella aktörer, andra 

förvaltningar inom Stockholms stad, skolor samt avdelningar inom 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning ska kunna hyra lokaler i 

Östberga kulturhus för olika arrangemang. Om flera vill hyra lokal vid 

samma tidpunkt ska i första hand aktiviteter som är öppna för alla 

prioriteras och i andra hand aktiviteter som anordnas av boende eller 

aktörer som är verksamma i Östberga eller närområdet. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 13 september 2018 

Dnr 2.6.-717/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 8   

Rapportering till IVO av ej verkställda beslut enligt SoL och 
LSS för kvartal 2 år 2018 

Stadsdelsnämndens beslut 
 

Stadsdelsnämnden lägger förvaltningens redovisning av 

rapporteringen till IVO av ej verkställda beslut enligt SoL och LSS för 

kvartal 2 år 2018 till handlingarna. 

 
 
 
 
Ärendet 
Kommunerna ska varje kvartal till Inspektionen för vård och omsorg 

(IVO) redovisa gynnande beslut enligt socialtjänstlagen (SoL) och 

lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS) som inte 

verkställts inom tre månader. 

 

Från det andra kvartalet 2018 har förvaltningen rapporterat 

sammanlagt 62 ej verkställda beslut till IVO, 30  från äldreomsorgen 

och sammanlagt 32 från funktionshinderomsorgen inklusive 

socialpsykiatrin. Från individ- och familjeomsorgen rapporteras inga 

ej verkställda beslut under perioden. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 31 augusti 2018. 

Dnr 679-2018-1.2.1. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 9   

Fyllnadsval till stadsdelsnämndens pensionärsråd 

Stadsdelsnämndens beslut 
Ulf Gran utses till ledamot i Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnds 

pensionärsråd 

 

 

Ärendet 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd är ett rådgivande organ till 

stadsdelsnämnden i allmänna frågor som berör äldres 

levnadsförhållanden. Rådet ska bestå av fem ordinarie ledamöter och 

fem ersättare som utses årligen. Eftersom en ledamot har avsagt sig 

sitt uppdrag har PRO samorganisation i Stockholms stad nominerat 

Ulf Gran till ersättare i pensionärsrådet. 

 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 4 september 2018. 

Dnr 1.1.-699/2018 

  

 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 10   

Motion från (KD) om att minska barngruppernas storlek i 
förskolan - svar till kommunstyrelsen 

Stadsdelsnämndens beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på remissen 

 

 
 
 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har för yttrande av nämnden översänt en motion  

om att minska barngruppens storlek från (KD). I motionen föreslås att 

kommunfullmäktige  beslutar om nya riktlinjer för barngruppernas 

storlek i förskolan med max 12 barn i smågrupperna (1-3 år) och max 

15 barn i grupperna för äldre barn (4-5 år) samt att återkalla rätten till 

heltid i förskolan för barn till föräldralediga. Förvaltningen kan 

konstatera att barngruppernas storlek har varierat under de senaste 

åren men har inte överskridit kommunfullmäktiges mål. Förvaltningen 

kan inte se att barngruppernas storlek har ökat i och med reformen 

men kan dock se en högre närvarotid över hela dagen. Förvaltningen 

följer löpande upp effekterna av beslutet.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 6 september  

Dnr 441-2018-1.5.1. 2018. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

 

 

Ersättaryttrande 
Ersättaren Claes Karlsson (KD)  

”Om jag hade haft rösträtt hade jag föreslagit  

1. att  Enskede Årsta Vantörs stadsdelsnämnd bifaller motionen 

2. att därutöver anföra: 

 

I sitt svar framhåller förvaltningen att de ser positivt på de nya 

riktlinjerna för barngruppernas storlek i förskolan i Stockholms stad 

men att detta skulle kräva ökade resurser, såväl personella, 
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ekonomiska som lokalmässiga. Förvaltningen anser att en minskning 

av barngruppernas storlek kräver både samstämmighet i 

beslutsprocesser och långsiktiga satsningar. Kristdemokraterna är av 

samma åsikt och vi har därför i samtliga skuggbudgetar under den 

gångna mandatperioden avsatt extra resurser för att minska 

barngruppernas storlek.  

 

Beträffande motionens förslag att verka för ett avskaffande av rätten 

till heltid för barn till föräldralediga så stärker exempelvis även 

Östermalms stadsförvaltnings svar oss i denna strävan. Helt klart är att 

denna rätt på Östermalm har lett till en högre närvaro av alla barn alla 

dagar i veckan på de flesta förskolorna, med tyngdpunkt på tidiga 

morgnar och sena eftermiddagar. Beaktas bör i sammanhanget att 

rätten till  heltid kan innebära en närvarotid på upp till 60 timmar. För 

små barn med stora behov av trygghet och anknytning kan detta inte 

vara annat än påfrestande och kontraproduktivt. Kristdemokraterna 

vidhåller att beslutet om "rätt till heltid" helt saknar barnperspektiv 

och att vi nu ser konsekvenserna av det när barngrupperna växer. ” 
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§ 11   

Allmänna lokala ordningsföreskrifter för Stockholms stad, 
förslag till ändringar  -svar till kommunstyrelsen 

Stadsdelsnämndens beslut 
 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på remissen 

 

 

Ärendet 
Trafiknämnden hemställer hos kommunfullmäktige om att göra vissa 

ändringar i de lokala ordningsföreskrifterna för vilka regler som gäller 

av nyttjande på offentliga platser i Stockholms stad. 

Förvaltningen är över lag positiv till att ordningsföreskrifterna ses 

över och revideras med jämna mellanrum och ställer sig positiv till 

samtliga föreslagna förändringar.  Förvaltningen föreslår att nämnden 

överlämnar tjänsteutlåtandet till kommunstyrelsen som svar på 

remissen. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 31 augusti 2018 

Dnr 1.5.1.-594/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

 

 

Särskilt uttalande 
Ordföranden Ulf Walther m.fl. (S), ledamöterna Fotios Stathis m.fl. 

(MP), Lars Sterneby (V) 

”Beträffande 16 § vill vi förtydliga följande. 

Samhället ska vara restriktivt med att införa lagar, regler och allmänna 

lokala ordningsföreskrifter om det inte finns tydliga och visade 

problem som kan hanteras och åtgärdas med dessa föreskrifter. 

Samhället ska inte besluta om hinder för legala entreprenörer och 

företag om de inte är välmotiverade och proportionerliga i relation till 

problemen. Införande av tillståndsplikt ska vara väl motiverat och 

förståeligt av berörda parter. 
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Vi förstår att det finns ordningsproblem kring Globenområdet, särskilt 

i relation till biljettkontoret. Vi förstår även att polisen har upplevt 

ordningsstörningar i andra delar av området i samband med 

försäljning vid evenemangen.  

 

Vi ser dock inte att underlaget motiverar att hela Globenområdet, från 

Gullmarsplan, ska omfattas. Vi förstår inte heller vad Trafikkontoret 

menar med att området ”bör vara så väl tilltaget att personer som 

regelbundet bedriver tillfällig försäljning där inte har något fortsatt 

incitament att fortsätta göra det”. För att införa ett förbud menar vi att 

åtgärden måste vara förknippad med ordningsstörningar, inte med att 

hindra incitament till försäljning som sådan. Vi förstår inte heller 

varför försäljning av ordningsskäl ska förbjudas när det inte är 

evenemang. 

 

Vi ställer oss dock ändå bakom förslaget till beslut då vi utgår från att 

förslaget motsvarar det verkliga behovet såsom polisen uppfattar det, 

och att förslaget inte sträcker sig längre än nödvändigt. Vi hoppas att 

kommunstyrelsen säkerställer proportionaliteten, ställt i förhållande 

till ordningslagen, innan beslut fattas. Vi förutsätter även att det 

kommer göras tydligt för försäljare hur det framöver går att söka 

tillstånd.” 

 

 

 

 

Ersättaryttrande 
Ersättaren Lisa Palm (Fi) instämde i det särskilda uttalandet från (S), 

(MP), (V). 
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§ 12   

Ansökan om serveringstillstånd för Dahlak bar & 
restaurang, Trädskolevägen 5- svar till socialförvaltningen 

Stadsdelsnämndens beslut 
Nämnden tillstyrker ansökan om utökat tillstånd för alkoholservering i 

restaurangen Dahlak bar & restaurang, Trädskolevägen 5 fredag till 

lördag kl.00.00-03.00 

 

 

Ärendet 
Dahlak Bar & restaurang AB har ansökt om utökat tillstånd för 

alkoholservering för Dahlak bar & restaurang. Socialförvaltningens 

tillståndsenhet bedömer att det inte finns några hinder för att Dahlak 

Bar& restaurang AB ska få sin ansökan om utökat tillstånd för 

alkoholservering i restaurangen mellan kl. 00.00 och 03.00 fredag till 

lördag beviljad. Ingen kännedom finns inom förvaltningen om 

störningar kopplat till restaurangen. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 31 augusti 2018. 

Dnr 1.5.2.-626/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 13   

 

Anmälningsärenden 
 

  

A. Förteckning över inkomna protokoll, skrivelser, m.m. 

B. Tjänstemannabeslut anmäldes i pärm 

C. Protokoll från Pensionärsrådets sammanträde från sammanträde 

2018-09-24 

D. Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor från sammanträde 

2018-09-21 

E. Balanslista över nämndens uppdrag till förvaltningen 2018-09-27 

 

 
Beslut 
 

Nämnden lägger anmälningsärendena till handlingarna. 
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§ 14   

Nämndens frågor 

Inget för dagen 
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§ 15   

Stadsdelsdirektörens information 

Stadsdelsdirektör Lena Lundström Stolts informerade om  

 

 

2018-09-25-25 lunch till lunchkonferens med de fackliga 

organisationerna på tema arbetsmiljö och heltid 

 

2018-09-29 Fastighetsägarna i Rågsved anordnar en 

trygghetsvandring 

 

2018-10-03 Stadsdelsförvaltningen anordnar i samarbete med MSB en  

informationsträff kl18-21 med rubrik ”För din säkerhet” . 

 

2018-10-15-19 

Stadsdelsförvaltningen anordnar en jämställdhetsvecka som vänder 

sig till alla medarbetare. Programmet innehåller ett gediget utbud av 

föreläsningar och workshops för att lära mer kring utmaningar som 

stadsdelen står inför som  kvinnors ekonomiska rättigheter, 

våldsprevention, maskulinitet, hedersrelaterad begränsning , 

integration mm.  

 

Under den här punkten informerar Karin Åberg, avdelningschef för  

avdelning förskola om beredskap för att ta emot och erbjuda 

nyanlända barn förskoleplatser i närområden vid de uppförda 

modulhusen. 

 

Nämnden tackade för informationen. 
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§ 16  -26 sluten del 


